
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
ASSISTEIXEN: 

− Robert Mundet, president 

− Sílvia Martí, regidora d’Educació 

− Sílvia Simon, regidora d’ERC 

− Nerta Cervera, tècnica de l’Àrea d’Educació 

− M. Àngels Mir, tècnica de Cultura, Entitats i Festes 

− Cristina Canyet, tècnica de la Sala Galà i Joventut 

− Carme García, directora Llar d’Infants Municipal Taps 

− Isabel Carbó, directora Puig d’Arques 

− Dante Zabaleta, director La Salle 

− Alba Abulí, directora Escola Aldric 

− Josep Poch, director de l’INS Cassà  

− Anna Mª Mendoza, TEI, representant PAS Puig d’Arques 

− Teia Tulsà, representant del professorat Puig d’Arques 

− Victòria Molins, representant AFA Puig d’Arques 

− Ester Poaté, representant de les famílies INS Cassà 

− Núria Mitjavila, representant professorat La Salle 

− Roser Escarpanter, representant AMPA La Salle 

− Martina Castro Lloveras, representant d’alumnes La Salle 

− Rosa Maria Salgas, representant PAE i PAS Escola Aldric 

− Eli Jordà, representant de l’AFA Escola Aldric 

− Yolanda Noguerón, educadora Llar d’Infants Taps 

− Paula Plana, representant de l’AFA Llar d’Infants Taps 

− Sònia Medina, secretària CEM 

 

S’EXCUSEN: 

− Martí Vallès, regidor d’ERC 

− Jaume Molas, tècnic d’Esports 

− Ester Bayo, representant de professorat de l'INS Cassà 

− Aida Hospital Planas, Directora de l'Escola de Música Municipal Pere Mercader  

 

 

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

 
Aprovada l’acta de la sessió anterior. 
 

ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CURS 2022-2023 

Data: 14.06.2023                                                               Lloc: virtual 

Inici de la reunió: 19 h                                                 Final de la reunió: 19.55h 



 

2. APROVACIÓ CALENDARI ESCOLAR CURS 2023-2024 

 
La Nerta Cervera, explica que les direccions dels centres escolars van facilitar les dates 
dels dies de lliure disposició pel curs vinent, que seran els dies 13 d’octubre, 7 de 
desembre i 9 i 12 de febrer. També s’explica que la festa major de l’any vinent serà els 
dies 27 i 28 de maig. 
 
S’aprova el calendari escolar pel curs 2023-2024. 
 
En Josep Poch, explica que a partir del curs vinent faran jornada intensiva i pregunta a 
la resta de centres escolars a partir de quina data fan jornada intensiva. 
 
L’escola Puig d’Arques i l’escola Aldric faran jornada intensiva a partir del dia 5 de juny 
i fins el 21 de juny, en canvi La Salle farà jornada intensiva del dia 17 al 21 de juny. 
 
En Josep Poch, exposa que l’Institut segurament farà jornada intensiva a partir del dia 
10 de juny, però encara s’ha d’aprovar al Consell Escolar del centre. 
 
La Isabel Carbó, explica que en l’elecció dels dies de lliure disposició s’intenta buscar 
dates per tancar el treball escolar i que també vagin bé a les famílies, és per això que 
s’han triat els dos ponts i les dates al voltant del carnaval. 
 
La Nerta Cervera, pregunta a l’Institut quin horari faran en aquest període de jornada 
intensiva. En Josep Poch, respon que acabarien dues hores abans. 
 
 
3. LLIBRET DE FORMACIÓ MUNICIPAL CURS 2023-2024 
 
El llibret de formació municipal pel curs 2023-2024, es repartirà a finals de juny a tots 
els domicilis de Cassà de la Selva, perquè tothom pugui tenir present aquest recull de 
tota la informació de la formació que es realitza des de l’Ajuntament. A més a més, 
també es penjarà a la web de l’Ajuntament. 
 
 
4. CATÀLEG DE RECURSOS PEDAGÒGICS 
 
El Catàleg de Recursos Pedagògics es va fer arribar als diferents centres educatius del 
municipi. Aquest document es fa pensant en els centres educatius, ja que és un recull 
d’activitats de l’entorn. També està penjat a la web de l’Ajuntament. 
 
La Isabel Carbó, agraeix a l’Ajuntament l’elaboració d’aquest catàleg, ja que l’utilitzen 
molt, des d’infantil fins a 6è. Aquest any han fet moltes sortides, ja que van estar molt 
temps sense poder fer-ne. 
 
La Nerta Cervera, afegeix que si es detecta alguna necessitat es pot fer arribar a 
l’Ajuntament i es podrà millorar el catàleg per l’any següent.  
 
 
 
 
 



 

5. CESSIONS D’ESPAIS I MATERIALS. MODIFICACIONS 
 
La Nerta Cervera, explica que s’ha anat modificant el procediment per a les cessions 
d’espai i material municipal. Ara s’ha de realitzar mitjançant un decret, s’ha de tenir en 
compte els aforaments dels espais, s’han de realitzar assentaments dels entarimats,... 
es per tot això, que les instàncies per sol·licitar espais i materials s’han de presentar 
amb un mes d’antelació. 
 
També cal tenir en compte, que la sol·licitud de cessió d’espais municipals s’ha de fer a 
través del model que està penjat a la web de l’Ajuntament, i s’hi ha d’adjuntar la 
documentació pertinent: estatuts i NIF de l’entitat, DNI del representant de l’entitat i còpia 
de l’assegurança de responsabilitat civil. 
 
La Isabel Carbó, exposa que els és difícil des de l’escola saber quin és l’aforament dels 
espais. La Nerta Cervera, li explica que aquests aforaments venen determinats per 
l’informe de l’enginyer de l’Ajuntament i si té algun dubte pot consultar-ho amb 
l’Ajuntament. 
 
En Josep Poch, pregunta com s’haurà de tramitar a partir d’ara la cessió d’espais. La 
Nerta Cervera, respon que mitjançant el formulari per als centres educatius municipals, 
és a dir, que l’institut no està inclòs en aquest supòsit. 
 
La Isabel Carbó, exposa que les entitats no tenen assegurança i si l’assegurança de 
l’escola cobreix en horari no lectiu. La Nerta Cervera, respon que l’assegurança escolar 
cobreix en horari lectiu, però desconeix si també cobreix en horari no lectiu. 
 
En Dante Zabaleta, assegura que ha de ser una assegurança de protecció civil i 
accidents. Així mateix, la Nerta Cervera respon que està especificat a l’ordenança d’ús 
dels edificis i instal·lacions municipals i al decret d’autonomia dels centres educatius. 
 
La Victòria Molins, explica que l’AFA Puig d’Arques només té assegurança d’accidents 
i no de responsabilitat civil. 
 
 
6. SERVEI MUNICIPAL DE LOGOPÈDIA 
 
La Sílvia Martí, explica que es va fer una licitació per el servei municipal de logopèdia i 
va quedar desert. Ara, s’està iniciant una nova licitació en la qual s’ha incrementat el 
preu hora del servei, passant de 20 €/h a 30 €/h, ja que des de l’Ajuntament s’entén que 
és un servei important i que interessa als centres. 
 
La Nerta Cervera, explica que s’està iniciant la tramitació i desconeix si s’arribarà a 
temps per iniciar el proper curs escolar, ja que és un procés lent. Un cop es publiqui la 
licitació és important que algú es presenti, es pot presentar qualsevol autònom o 
empresa. 
 
La Sílvia Martí, afegeix que s’ha anat donant veus per si algú li interessa presentar-se a 
la licitació. 
 
La Isabel Carbó, manifesta que espera que tiri endavant perquè és un servei important. 
 



 

 
7. SUBVENCIONS NOMINATIVES 2023 
 
La Sònia Medina, explica que fa uns dies es va enviar un correu electrònic a cadascuna 
de les AMPA/AFA, amb la informació referent a les subvencions nominatives de l’any 
2023, l’import de la subvenció, la documentació per presentar la sol·licitud,... 
 
Les AMPA/AFA ja poden sol·licitar les subvencions nominatives per l’any 2023 i se’ls 
recorda que abans de presentar la sol·licitud, poden fer arribar la documentació a l’àrea 
d’Educació per tal de comprovar que aquesta sigui correcte i evitar haver d’entrar 
electrònicament els documents diverses vegades. 
 
La Nerta Cervera, també recorda a les AMPA/AFA que sol·licitin les subvencions amb 
més antelació per evitar problemes de temps en la tramitació. 
 
La Roser Escarpanter, pregunta si pot demanar hora per tal de mirar la subvenció de 
l’AMPA La Salle, des de l’Ajuntament se li respon que poden concertar una cita per 
revisar la documentació. 
 
La Paula Plana, pregunta perquè l’AMPA de la Llar d’Infants Taps no està inclosa dins 
les subvencions. 
 
La Sílvia Martí, explica que es va decidir políticament, ampliar la subvenció anterior a 
segon cicle d’infantil, ja que es va considerar que era l’escolarització obligatòria i 
universal.  
 
 
8. CINEMA GAUDI CATALÀ 
 
La Mª Àngels Mir, explica que des de Cicle Gaudi plantegen un projecte educatiu pels 
alumnes de 3r de secundària amb l’objectiu que els joves s’introdueixin en el món del 
cinema en català. 
 
Ofereixen material pedagògic per treballar a l’aula, que complementa la visualització de 
la pel·lícula. És material elaborat per actors o directors d’escena que ajuda als joves a 
gaudir de les pel·lícules. El cost del projecte va a càrrec de l’Ajuntament. Des de Cicle 
Gaudi s’ofereixen tres pel·lícules: Estiu 1993, La vida sense Sara Amat i Mediterraeo. 
 
S’acorda que en parlaran amb les direccions dels centres educatius per decidir si els 
interessa la proposta. 
 
 
9. TORN OBERT DE PARAULES 
 
L’Alba Abulí, aquest any es jubila definitivament i s’acomiada del CEM, explica que està 
contenta de l’etapa que ha passat com a directora de l’escola Aldric i dona les gràcies a 
les persones que l’han acompanyat. 
 
En Dante Zabaleta, també es jubila i dona les gràcies per haver pogut formar part del 
CEM, per la rebuda, el tracte i pel clima propici pel diàleg. Dona les gràcies a l’equip 
tècnic de l’Ajuntament i agraeix el suport en gestió de situacions complexes. 



 

 
La Sílvia Martí, també s’acomiada del CEM com a regidora i afegeix que li hagués 
agradat presentar a la nova regidora d’Educació. Agraeix a l’Alba Abuí l’any que ha estat 
de més fent de directora de l’Aldric. També agraeix a en Dante i a la Jess la oportunitat 
de ser directora de La Salle, el curs vinent. 
 
Explica que aquests quatre anys s’han realitzat molts projectes des de l’àrea d’Educció: 
PFI d’Auxiliar de Vivers i Jardins, Passaport Edunauta, Projecte Rossinyol, unitat 
didàctica del suro, l’intent d’aconseguir formació professional a Cassà,... També agraeix 
a les escoles el suport per tirar endavant les propostes. Per últim, donar les gràcies a la 
Nerta, la Mª Àngels i la Cristina. 
 
En Robert Mundet, també s’acomiada de l’etapa com a alcalde, explica que han estat 4 
anys complicats i gràcies a la dedicació de les escoles i AMPAs s’han pogut tirar 
endavant els projectes. 
 
Agraeix a l’Alba Abulí l’any que ha estat directora de més i felicita a la Cristina per 
assumir la direcció de l’escola Aldric. També agraeix a en Dante Zabaleta la feina com 
a director de La Salle, i de la mateixa manera, a tots els directors dels centres educatius 
per la bona relació i entesa. 
 
Per últim, agraeix a la Sílvia Martí els 4 anys com a regidora d’Educació, per la bona 
feina i passió demostrats i pel llegat que ha deixat. 
 
 
 
Sense més assumpte a tractar s’aixeca la sessió a les 19.55 h. 
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